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Agenda 
Waar is de fractie? 
 
12 en 13 november Commissievergadering 
 
20 november  Fractiebezoek Parenco 
 
25 november Fractievergadering 
 
27 november Raadsvergadering 
 
2 december Fractievergadering 
 
3 en 4 december Commissievergadering 
 
11 en 12 december Raadsontmoeting 
 
16 december Fractievergadering 
 
18 december  Raadsvergadering 

 
De fractie vergadert altijd om 20.00 uur op het 
gemeentehuis tenzij anders vermeld. Informatie 
over de raadsvergaderingen, commissie-
vergaderingen en raadsontmoetingen vindt u via 
raad.renkum.nl.  

Overige informatie vindt u op onze website.  

Van de fractie … 
 
We leven in een wereld die niet altijd rustig is. Het is van alle tijden 
dat mensen hier via kunst op reageren. Door een schilderij, een 
boek of een lied te maken krijgen gebeurtenissen en de gevoelens 
die daarbij horen een plek voor zowel de maker als de ontvanger. 
Veel van wat we meekrijgen over de stand van de wereld komt  
daarbij dan via de media binnen (“Now, did you read the news 
today?”). Daarmee krijgen we een vooraf gekaderd beeld 
voorgeschoteld op basis waarvan we voor onszelf concluderen hoe 
het gaat en vervolgens bepalen we wat we daarvan vinden en er 
wel/niet mee willen doen (“This is the world we live in and these 
are the hands we're given. Use them and let's start trying to make 
it a place worth living in”). Zo zetten we het heden zoals dat is af 
tegen een toekomst die we wensen (“This is the time. This is the 
place. So we look for the future”). Bij de meeste mensen blijft het 
vervolgens vooral bij erover praten, maar sommigen ondernemen 
daadwerkelijk actie om hun gewenste wereldbeeld voor elkaar te 
krijgen (“My generation will put it right. We're not just making 
promises that we know we'll never keep”). Dat kan dus via kunst 
maar bijvoorbeeld ook door politiek actief te worden en in een 
gemeenteraad plaats te nemen om te knokken voor bijvoorbeeld 
het behoud van kunst. Wat wilt u doen? Laat het ons weten! 

De fractie van D66 Renkum 

Tussen haakjes delen van de tekst van het lied ‘Land of Confusion’ van Genesis  

https://raad.renkum.nl/
https://d66.nl/renkum/
https://youtu.be/C19InkgElIE?si=xvHcJwpi1ROM5z1n
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Tijdens elke raadsvergadering doen we wat we beloven in ons verkiezingsprogramma:  
verbinding leggen, 
verduurzamen en 
alles eerlijk verdelen. 

Planning en Control 
Najaarsnota 2024, begroting 2025  
en algemene beschouwingen 

 
In de raadsvergadering van oktober staan altijd de najaarsnota, begroting en bijbehorende algemene 
beschouwingen op de agenda. Ook dit jaar was dat dus weer het geval. Na een stormachtige periode voor 
en tijdens de zomer waarin de nieuwe coalitie tussen GroenLinks, D66 Renkum, PvdA en GemeenteBelangen 
werd gevormd, was de eerste uitdaging voor het nieuwe college, en meer speciaal voor Arend Meijer als 
nieuwe wethouder financiën, het vaststellen van de begroting voor het nieuwe jaar. Met de tekorten waar 
de gemeente Renkum voor staat was het spannend. Iedere fractie gaf in de algemene beschouwingen aan 
welke politieke keuzes gemaakt moeten worden en aangezien politiek doorgaans gaat om het oplossen van 
een verdelingsvraagstuk in de context van schaarste, was er ook in de Renkumse raad weer een confrontatie 
over de verdeling van de schaarse (financiële) middelen. Namens D66 Renkum gaf Fedor Cuppen bij de 
algemene beschouwingen aan dat “de begroting op vele plekken pijn doet, maar dat er wordt gedaan wat 
nodig is en is voorkomen wat schadelijk is. We doen wat D66 Renkum betreft vanuit goed bestuur dus in het 
heden wat nodig is voor het behalen van het doel dat voor iedereen de toekomst uiteindelijk beter wordt.” 
Veel van de maatregelen en keuzes in de begroting waren voor de zomervakantie al gemaakt bij de 
behandeling van de Voorjaarnota. Een heet hangijzer, zowel in de raad als binnen de coalitie, was op het 
eind de verhoging van de Onroerendezaakbelasting (OZB) voor inwoners maar ook voor ondernemers en het 
verenigingsleven. Het doet pijn dat de instandhouding van voorzieningen en uitvoering van beleid niet lukt 
zonder dat de inwoners, ondernemers en maatschappelijke organisaties dat in de portemonnee voelen.  
Maar het is voor de gemeente niet mogelijk af te zien van een verhoging van OZB zonder afbraak van 
voorzieningen als de bibliotheek, ondersteuning van hen die het minder goed hebben of van het onderhoud 
van wegen en groen. Allemaal zaken die niet alleen het leven in de Renkumse dorpen goed maken maar die 
ook voor veel inwoners keihard nodig zijn. Uiteindelijk kwam er na veel politiek vuurwerk in de raad en 
uitvoerig overleg zowel binnen de coalitie als met de oppositie een amendement dat ervoor zorgt dat 
ondernemers en maatschappelijke organisaties wat minder OZB gaan betalen dan eerst in de begroting was 
voorzien. Zo zijn zij enigszins financieel ontzien waardoor zij hun activiteiten voor de Renkumse 
gemeenschap goed kunnen blijven doen. Fedor Cuppen gaf in de algemene beschouwingen aan dat trots te 
zijn dat “D66 Renkum in samenwerking met andere fracties in de raad heeft weten te voorkomen dat 
financiële ingrepen tot onomkeerbare afbraak van voorzieningen, de leefomgeving en het sociale netwerk in 
onze gemeente zouden hebben geleid. Zo zijn bezuinigingen op de bibliotheek, op het openbaar vervoer en 
het fietsgebruik, op sportclubs en verenigingen en op landschap, natuur en landgoederen zodanig verkleind 
of vervallen dat er zicht blijft op een financieel te dragen behoud en beheer van dit alles in de toekomst.”  
Speciale aandacht vroeg D66 Renkum daarbij nog voor de bibliotheek: hoe gaan vanaf 2025 de structurele 
extra middelen vanuit het Rijk voor de bibliotheek in Renkum worden ingezet? Wat D66 Renkum betreft 
gaan die gelden, die bedoeld zijn voor de instandhouding van bibliotheken, ook daadwerkelijk altijd 
rechtstreeks naar de bibliotheek. De wethouder gaf aan dat het college voor de zomer van 2025 met een 
plan gaat komen voor de bibliotheek en dat hij vervolgens daarover met de bibliotheek in overleg zal gaan. 
Dat alles gebeurt dan met de intentie dat gelden die voor de bibliotheek zijn bedoeld daar ook daadwerkelijk 
naartoe gaan. D66 Renkum houdt dit alles scherp in de gaten. 
 
Bij de Begrotingsraad stemden we als fractie ook nog in met amendementen voor het behoud van de 
klompenpaden (waar we medeschrijver van waren) en het behoud van de gelden voor fractieondersteuning 
en een motie over de nascheiding van afval.  
 
 

 
  

 
 

https://d66.nl/renkum/verkiezingsprogramma/
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2024/30-oktober/15:00/Besluitvorming-Najaarsnota-2024/Najaarsnota-2024-raad-3.pdf
https://www.renkum.nl/Bestuur/Financien/Begroting
https://d66.nl/renkum/mensen/arend-meijer/
https://www.rijnenveluwe.nl/lokaal/overig/1086665/ingrijpende-keuzes-gemeente-renkum
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2024/28-oktober/20:00/Algemene-beschouwingen-over-de-begroting-2025-en-Najaarsnota-2024
https://d66.nl/renkum/mensen/fedor-cuppen/
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2024/27-juni/15:00/Voorjaarsnota-2024/Voorjaarsnota-2024.pdf
https://www.renkum.nl/Inwoners/Belastingen/Onroerendezaakbelasting
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2024/30-oktober/15:00/Besluitvorming-Begroting-2025/A2-Amendement-Minder-OZB-verhoging-clus-en-ondernemers-GB-VVD-CDA-AANGENOMEN.pdf
https://www.dezoomerij.nl/
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2024/30-oktober/15:00/Besluitvorming-Begroting-2025/A5-Amendement-Instandhouding-Klompenpaden-PRD-D66-PvdA-Gl-AANGENOMEN.pdf
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2024/30-oktober/15:00/Besluitvorming-Begroting-2025/A5-Amendement-Instandhouding-Klompenpaden-PRD-D66-PvdA-Gl-AANGENOMEN.pdf
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2024/30-oktober/15:00/Besluitvorming-Begroting-2025/A7-Amendement-Fractieondersteuning-GB-PRD-AANGENOMEN.pdf
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2024/30-oktober/15:00/Besluitvorming-Begroting-2025/M1-Motie-Nascheidingen-afval-RRR.pdf
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Ruimtelijke Ordening 
Ambitiedocument Centrum Oosterbeek 

 
Het ambitiedocument Centrum Oosterbeek is een onderwerp dat iedere raadsperiode wel een keer 
terugkomt. Veel partijen hebben samengewerkt om tot dit plan te komen en de meeste ondernemers en 
inwoners staan nu achter dit plan. Dat schreef ook de Gelderlander op 9 oktober. Toch ontbreken op dit 
moment de middelen om dit plan uit te voeren. Wat is dan nog de waarde van een dergelijk stuk? 
D66 Renkum vindt het een mooi plan en is blij dat er overeenstemming is gevonden tussen betrokkenen. 
Maar het is lastig om het plan vast te stellen terwijl er nog zoveel dingen kunnen veranderen in de tussentijd. 
De wethouder vertelde ons dat dit plan nu al wordt gebruikt bij nieuwe initiatieven om ondernemers en 
inwoners mee te geven wat wel en niet kan. Zij stelt dat ondanks dat er nu geen middelen zijn om dit plan te 
realiseren, het plan nu al wel voor meer samenhang in het centrum kan 
zorgen. Het is een ambitiedocument. Met hoge ambities voor een  
groen en gezellig centrum van Oosterbeek. Uiteindelijk stemden wij  
daarom in met het ambitiedocument.  
 
Hier vindt u de commissievergadering en de raadsvergadering over dit  
onderwerp. 
 
 
 
 
 
 

  Wat doen we met het gemeentehuis? 
Startnotitie onderzoeksopdracht  

Eerder zei de gemeenteraad “Nee” tegen de ruim 20 miljoen kostende renovatie van het 
gemeentehuis. De gemeenteraad gaf daarbij opdracht om tot een startnotitie te komen 
waarin beschrijven moest worden wat er onderzocht zou moeten worden rondom de  

huisvesting van de organisatie én wat er zou moeten gebeuren met het gebouw zelf. In de commissievergadering van 16 
oktober bleek een meerderheid van de fracties in te kunnen stemmen met het feit dat op zoek wordt gegaan naar een 
nieuwe werklocatie voor de ambtenaren. Dat scheelt onderzoek en levert ook meer snelheid op. Daarvoor werd een 
amendement geschreven. Zoals ook beschreven in de krant moeten we nu goed gaan nadenken wat we willen met het 
gebouw en met een toekomstig gemeentehuis. Daarom gingen we als D66-fractie en -bestuur naar Doorwerth met een 
gemeentehuis van karton om inwoners te horen. We haalden veel uiteenlopende meningen op: 
💚 Er moet een goed bereikbaar gemeentehuis of een loket in elk dorp komen; 
💚 Besteed 20 miljoen om het architectonische huidige gebouw te behouden en het monument te beschermen; 
💚 Een gemeentehuis in Doorwerth, bijvoorbeeld boven het winkelcentrum; 
💚 Een gemeentehuis waar je elkaar kunt ontmoeten en kunt samenkomen; 
💚 Een duurzaam gemeentehuis zodat we minder belastinggeld kwijt zijn aan energiekosten; 
💚 Een gemeentehuis in een nu leegstaand pand en ruimte maken voor woningen; 
💚 Eerst duidelijkheid over de toekomst van onze gemeente. 

We stemden in de raad in met een aangepaste startnotitie. Daarmee gaat het onderzoek van start.   
Met alle informatie bij elkaar komen we weer verder in het besluitvormingsproces.  

 
Wilt u uw gedachten delen met 
de fractie? Laat van u horen! 

 
 

 

https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Raadscommissie/2024/16-oktober/20:00/Ambitiedocument-Centrum-Oosterbeek/Bijlage-1-Ambitiedocument-Centrum-Oosterbeek-2.pdf
https://www.gelderlander.nl/renkum/ambitieus-plan-voor-centrum-oosterbeek-maar-budget-ontbreekt~a66649b3/
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Raadscommissie/2024/16-oktober/20:00/Ambitiedocument-Centrum-Oosterbeek
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2024/30-oktober/15:00/Ambitiedocument-Centrum-Oosterbeek
https://renkum.nieuws.nl/nieuws/nee-tegen-ruim-20-miljoen-kostende-renovatie-gemeentehuis
https://renkum.nieuws.nl/nieuws/nee-tegen-ruim-20-miljoen-kostende-renovatie-gemeentehuis
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Raadscommissie/2024/16-oktober/20:00/Startnotitie-onderzoeksopdracht-Gemeentehuis
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Raadscommissie/2024/16-oktober/20:00/Startnotitie-onderzoeksopdracht-Gemeentehuis
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2024/30-oktober/15:00/Startnotitie-onderzoeksopdracht-Gemeentehuis/Amendement-Gemeentehuis-2024-PRD-VVD-GL-D66-AANGENOMEN.pdf
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2024/30-oktober/15:00/Startnotitie-onderzoeksopdracht-Gemeentehuis/Amendement-Gemeentehuis-2024-PRD-VVD-GL-D66-AANGENOMEN.pdf
https://renkum.nieuws.nl/gemeente/wat-gaat-er-in-de-toekomst-gebeuren-met-het-gemeentehuis-in-oosterbeek
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2024/30-oktober/15:00/Startnotitie-onderzoeksopdracht-Gemeentehuis
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Raadscommissie/2024/16-oktober/20:00/Startnotitie-onderzoeksopdracht-Gemeentehuis/Startnotitie-onderzoeksopdracht-gemeentehuis-n-a-v-aangenomen-motie-26-april-2024-1.pdf
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 Ruimtelijke Ordening 
Natuurontwikkeling en Biologische landbouw 
 
In de commissievergadering van 22 oktober zat de publieke tribune vol. Maar liefst negen insprekers 
kwamen inspreken om aandacht te vragen voor het behoud van Boerderij Veld & Beek voor de toekomst. 
Biologisch landbouwbedrijf Veld & Beek heeft een grote schare leden/afnemers in de gemeente Renkum. 
Het bedrijf oefent haar activiteiten onder meer uit op 22 hectare grond tussen het kasteel Doorwerth en de 
stuw bij Driel. Deze gronden zijn in beheer bij Geldersch Landschap en Kasteelen.  
 
Peter Kraak omschreef namens D66 Renkum de waarde die Boerderij Veld & Beek heeft door te wijzen op de 
schilderijen van de Oosterbeekse School in museum Veluwezoom en kasteel Doorwerth. Daarop staan 
boerderijen, koeien, blaarkoppen, paarden, schapen … kortom: het landschap zoals het hier in de omgeving 
was met boerderijen met vee, landerijen en natuur. Dat is erfgoed, waar de nodige aandacht aanbesteed 
moet worden. We leven in onze gemeente ook nu nog in het groen waarbinnen natuur uiteraard ontzettend 

belangrijk is. D66 Renkum is echter niet tegen 
verandering in het landschap. Integendeel: als 
dat betekent dat er meer natuur komt en 
mogelijk minder landbouw is dat het resultaat 
van een zorgvuldig proces. Maar het mag niet 
zo zijn dat daardoor alles zodanig wordt 
omgezet naar natuur dat er in onze gemeente 
geen enkele plaats meer is voor 
landbouwbedrijvigheid, al dan niet op 
biologische basis. 

 
Wij hebben als fractie voorafgaand aan de 
commissie- en raadsvergadering uitgebreid 
met zowel Boerderij Veld & Beek als Geldersch 
Landschap en Kasteelen gesproken. Hoe kan  

biologische landbouw, of een andere natuurinclusieve wijze van ondernemen, in onze gemeente behouden 
blijven? Daartoe zijn de afgelopen periode veel deskundigen actief geweest, waaronder ambtenaren van het 
ministerie, om te beschouwen op welke wijze de bedrijfsvoering van bijvoorbeeld de biologische 
werkende Boerderij Veld & Beek kan blijven bestaan in een omgeving waar de natuur in plannen en beleid, 
zoals in het Geldersch Natuur Netwerk, vorm krijgt. Dat alles moet leiden tot nieuwe of aangepaste 
regelgeving, zodanig dat bepaalde vormen van landbouw ook in natuurgebieden mogelijk worden. Die 
aangepaste regels zijn er helaas nog niet, maar gelet op het eerder goed optreden van de wethouder gaan 
wij er als fractie van uit dat zij er richting ministerie, provincie Gelderland en natuurlijk Boerderij Veld & Beek 
en Geldersch Landschap en Kasteelen hard aan blijft trekken om de realisatie van dit alles op zo kort 
mogelijke termijn mogelijk te maken. Die toezegging deed de wethouder. 
 
In dat kader heeft D66 Renkum de motie 'Bestemmingsplan Uiterwaarden kasteel Doorwerth 2024' 
opgesteld met als doel nieuwe, aangepaste regelgeving die de mogelijkheid biedt om op natuurinclusieve 
wijze een landbouwbedrijf uit te oefenen in natuurgebieden toe te gaan passen zodra dat kan. Dat is goed 
voor onze gemeente, dat is goed voor de natuur en dat is goed voor Boerderij Veld & Beek. In de 
raadsvergadering van 30 oktober werd de motie unaniem aangenomen door de gemeenteraad. Ook werd 
unaniem het bestemmingsplan Uiterwaarden kasteel Doorwerth 2024 vastgesteld. 
 
 

 

https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Raadscommissie/2024/22-oktober/20:00
https://www.veldenbeek.nl/
https://www.glk.nl/missie
https://d66.nl/renkum/mensen/peter-kraak/
https://www.canonvannederland.nl/nl/gelderland/gelderland/de-oosterbeekse-school
https://museumveluwezoom.nl/
https://www.museum.nl/nl/kasteel-doorwerth
https://natuurinclusievelandbouw.eu/
https://www.gelderland.nl/themas/natuur/gelderse-natuurgebieden
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2024/30-oktober/15:00/Bestemmingsplan-Uiterwaarden-kasteel-Doorwerth-2024/Motie-Bestemmingsplan-Uiterwaarden-kasteel-Doorwerth-2024-AANGENOMEN.pdf
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2024/30-oktober/15:00/Bestemmingsplan-Uiterwaarden-kasteel-Doorwerth-2024
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2024/30-oktober/15:00/Bestemmingsplan-Uiterwaarden-kasteel-Doorwerth-2024
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Raadscommissie/2024/15-oktober/20:00/Bestemmingsplan-Uiterwaarden-kasteel-Doorwerth-2024/Raadsvoorstel-240909-vaststellen-BP-Uiterwaarden-kasteel-Doorwerth-2024-1.pdf
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Volkshuisvesting 
Motie Dubbelbewoning 

 
Wij dienden samen met de PRD en de VVD Renkum de Motie 
'Dubbelbewoning: ook zónder mantelzorgrelatie' in. Met de 
motie wilden we ervoor zorgen dat het college voor de zomer 
2025 gaat komen met een verordening of beleidsregels voor 
dubbele bewoning of woningdelen in de gemeente Renkum. 
Zo mag een eigenaar van een woning voortaan dan ook een  
aanvraag doen voor dubbele bewoning als de nieuwe bewoner 
geen familie is en er geen zorg nodig is. Op die manier creëren 
we weer meer mogelijkheden voor de realisatie van woningen 
op onze overspannen huizenmarkt. De motie werd 
aangenomen in de raadsvergadering van 28 oktober. 
 
 
  
 
 
 
 

 

Ruimtelijke Ordening 
Bestemmingsplan Doorwerth Centrum 

 
Het centrumplan voor Doorwerth is wat D66 Renkum betreft een prachtig voorbeeld van actieve 
betrokkenheid van inwoners met grote invloed op de inrichting van hun ruimtelijke omgeving. Het was soms 
een vermoeiend lang traject en het is bewonderenswaardig hoe actief mensen betrokken zijn gebleven bij 
dit intensieve project. Ook tijdens de commissievergadering van 22 oktober spraken er nog inwoners in en er 
werd via voorzitter Dorien Firet aan de commissie een maquette voor een mogelijk buurtcentrum 
overhandigd (zie foto beneden). D66 Renkum stelt voor om met de betrokkenen terug te kijken op dit traject 
en ervan te leren.  
Is het nu geworden wat we ooit van plan waren? Dat is wat D66 betreft niet direct het geval, mede omdat 
het winkelcentrum en de winkels/horeca op de kop van de Dillenburg Flat geen onderdeel uitmaken van het 
bestemmingsplan ‘Doorwerth-centrum 2024’. Jammer, maar het is niet anders. Toch is D66 Renkum wel blij 
met het bestemmingsplan. Met de realisatie van het plan wordt het centrum van Doorwerth namelijk 
fraaier, aantrekkelijker en biedt het meer mogelijkheden voor de inwoners op het gebied van wonen en het 
gebruik van de voorzieningen waaronder de scholen. De geplande woningbouw is fraai gesitueerd en helpt 
goed om aan de woningbouwopgave van onze gemeente te voldoen. Basisscholen De Dorendal en De Atlas 
krijgen een fantastisch nieuw schoolgebouw in het nieuw te ontwikkelen Leer- en ontmoetingscentrum 
(LOC). Wat niet veranderd hoeft te worden blijft zoals het is, zoals de planologische situatie rond het 
gezondheidscluster aan het Schubertplein. Dat is wat D66 Renkum betreft ook goed. De discussie die in het 
voorliggend voorstel wordt genoemd over de zogenaamde vormvrije mer-beoordeling is naar onze mening 
op een goede wijze door het college verwerkt en gemotiveerd. 
Peter Kraak vroeg in de commissievergadering van 22 oktober nog extra aandacht voor het al dan niet 
afsluiten van de Bachlaan. Het lijkt er nu op dat deze open blijft voor voetgangers, fietsers en 
automobilisten. Of dat wenselijk is of niet blijft nog wat onduidelijk.  
Het definitieve besluit hierover moet echter op een later moment  
genomen worden en inwoners zullen hierbij dan weer betrokken worden. 
Op 30 oktober stemde de gemeenteraad uiteindelijk unaniem in met  
bestemmingsplan ‘Doorwerth-Centrum 2024’. 
 
 
 
  

1 

https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2024/28-oktober/20:00/Motie-Dubbelbewoning-PRD-motie-vreemd-ingediend-raadsvergadering-26-sep-1-okt-jl/Motie-Dubbelbewoning-PRD-VVd-D66-28-oktober-2024-AANGENOMEN.pdf
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2024/28-oktober/20:00/Motie-Dubbelbewoning-PRD-motie-vreemd-ingediend-raadsvergadering-26-sep-1-okt-jl/Motie-Dubbelbewoning-PRD-VVd-D66-28-oktober-2024-AANGENOMEN.pdf
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2024/28-oktober/20:00/Motie-Dubbelbewoning-PRD-motie-vreemd-ingediend-raadsvergadering-26-sep-1-okt-jl
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Raadscommissie/2024/22-oktober/20:00/Burgerspreekrecht
https://d66.nl/renkum/mensen/dorien-firet/
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Raadscommissie/2024/22-oktober/20:00/Bestemmingsplan-Doorwerth-Centrum-2024
https://d66.nl/renkum/mensen/peter-kraak/
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Raadscommissie/2024/22-oktober/20:00/Bestemmingsplan-Doorwerth-Centrum-2024
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2024/30-oktober/15:00/Bestemmingsplan-Doorwerth-Centrum-2024
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Meedoen en meedenken met D66 Renkum 
 
Er gebeurt veel in de wereld. Vaak ver weg en dan we hebben er weinig invloed op. De dingen die ons direct 
raken spelen vaak dichtbij en kunnen we wél beïnvloeden. In je woonstraat, in het dorp waar je woont, in de 
gemeente Renkum, in Gelderland of in de regio: er speelt van alles waardoor jij en jouw leefomgeving direct 
worden geraakt.  
 
Als fractie van D66 Renkum zijn we dagelijks bezig met het laten gelden van onze invloed. Dat leidt tot 
samenwerking met anderen, veranderingen die inwoners raken en zicht op een toekomst waar iedereen 
beter van wordt. Zo werken we samen om onze idealen werkelijkheid te laten worden. We willen de dorpen 
in Renkum plekken laten zijn waar iedereen vrij wordt gelaten, maar niemand elkaar laat vallen. Ons 
verkiezingsprogramma is daarbij onze leidraad en daarnaast doen we in de geest van D66 wat nodig is bij 
alles wat er op ons afkomt. We zijn er trots op dat we in de Renkumse raad een factor van betekenis zijn.   
Er wordt serieus naar ons geluisterd. We maken verschil. Door een verbindende toon aan te slaan krijgen we 
dingen voor elkaar 
 
Om dat te bereiken werken we hard en dat levert positieve energie en concrete resultaten op waar 
inwoners, ondernemers en maatschappelijke organisaties in onze gemeente wat aan hebben. Dat is waar we 
als D66 Renkum voor staan en voor gaan. Daarbij kunnen we altijd hulp gebruiken. Wil je met ons meedoen? 
Dat kan! Of je nu wilt meedenken over onze lokale D66-standpunten, campagne wilt voeren of met 
gelijkgestemden samen wilt komen voor een bepaald onderwerp. Het kan allemaal. Doe mee met ons mee 
en kies voor een gemeente waar iedereen verder kan komen. Waar niemand je laat vallen. Zet de eerste stap 
en neem contact met ons op.  
 
 
 

https://d66.nl/renkum/verkiezingsprogramma/
https://d66.nl/renkum/verkiezingsprogramma/
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En dan nog even dit … 
Column 
 
“Ben ik nou degene die zo slim is, of ben jij nou zo dom?”. Dit is een gevleugelde uitspraak van oud-
voetbalcoach Louis van Gaal. Ik moest daar aan denken bij het nieuws dat de gemeenteraad in overgrote 
meerderheid heeft besloten het huidige monumentale gemeentehuis te gaan verlaten. Zeven jaar geleden 
kostte het groot onderhoud 7 miljoen euro. Door besluiteloosheid van de raad is dit bedrag opgelopen tot 20 
miljoen. Dat wil de raad nu niet ophoesten.  
Het besluit werd genomen zonder dat er een alternatief gebouw of alternatieve locatie voorhanden is. De 
afgelopen jaren zijn namelijk vruchteloos meerdere onderzoeken uitgevoerd naar alternatieve locaties. Met 
een beetje gezond verstand kom je erachter dat de ingeslagen weg een heilloze is. Zoek op internet maar 
eens naar de kosten voor een nieuw gemeentehuis. De gemeente Rheden betaalt 30 miljoen euro voor een 
nieuw gebouw. En dan heeft de gemeente al wel de grond in eigendom.  
Verder lijkt de gemeenteraad ook even vergeten dat je bij veel locaties een omgevingsplan zal moeten 
aanpassen. Dat duurt in de regel in onze gemeente wel een jaar of zeven. Dat is nog los van alle tegenstand 
die er altijd ontstaat door buren en belangengroepen. Als er al locaties beschikbaar zouden zijn die groot 
genoeg zijn voor een gemeentehuis, dan waren daar natuurlijk al lang plannen voor gemaakt om er 
bijvoorbeeld woningen op te bouwen. Ruimte is namelijk schaars.  

Mochten al deze hobbels toch worden overwonnen dan zal het altijd duurder zijn 
dan de 20 miljoen die nu nodig is voor onderhoud van het huidige gemeentehuis.  

Kortom, een zeer ondoordacht besluit van de gemeenteraad.  
En nu mag u zelf de vraag aan het begin van deze column beantwoorden.  

 
 
 
 
 
 

  
 
 
 
  
  
 

Contact 
Als fractie van D66 Renkum vinden we het belangrijk dat iedereen die dat wil door ons 
gehoord wordt, met ons mee kan denken en dat er ruimte is voor dialoog en debat. 
Zoek ons dan ook gerust op en laat ons weten wat er bij u speelt. We maken graag een 
afspraak om met elkaar in gesprek te gaan. 

 
Raadsleden 

Fedor Cuppen (fvz)  f.cuppen@d66renkum.eu  
Dorien Firet   d.firet@d66renkum.eu   
Hanneke Mijnhart    h.mijnhart@d66renkum.eu 

Commissieleden 
Peter Kraak    p.kraak@d66renkum.eu  
Lennart Santbergen  l.santbergen@d66renkum.eu 
Jurjen Berends   j.berends@d66renkum.eu  

Fractievolgers 
Rozemarijn van Spaendonck r.vanspaendonck@d66renkum.eu 
Fedde Makkinga   f.makkinga@d66renkum.eu  
 

 
 

 
 
 
 
 

d66.nl/renkum 

DemocratenRenkum 

@D66Renkum 

De eerstvolgende raadsvergadering is op woensdag 27 november. 
 

Oblomov 
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